
 
 

Side 1 
 

Referat fra bestyrelses- og budgetmøde. 

Mandag, den 29. august 2022, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), 
Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian 
Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN) meldt afbud. 

1. Tilføjelser til dagsordenen. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• Underskrivelse af referater. 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Siden sidst. 

• HSC ved Søsportscenteret har fået et beløb til renovering og op-

bygning af skurene ved Søsportscenteret. Nordlys Fonden har be-

villiget et tilskud på 110.000 kr. til formålet. 

• Projekterne i HSC. 
Der arbejdes videre med den foreløbige prioritering, som blev aftalt 
på bestyrelsesmødet d. 20.06.2022, og som hedder:  
- Kran og stativer skal prioriteres højt – der er foretaget boringer d. 
23.06 ved søsætningskajen. Boreprøverne viser at dybderne til pi-
loteringen er den samme som ved udvidelsen af servicebygningen. 
 
Der foreslås afholdt en Ekstraordinær GF søndag d. 30. okt. 2022 
kl. 16.00., hvor de nærmere linjer for forløbet søges klarlagt.  

 
Stativer og mover til stativerne, skal prioriteres højt. 
Bestyrelsen arbejder videre med mulige løsninger på movere til flyt-
ning af stativerne, hvis det er det der bliver løsningen. 

 
4. Næstformanden. 

• Forslag til hvordan vi håndterer vores to forskellige medlemskate-
gorier – se bilag.  
HO tilbød på sidste bestyrelsesmøde at fremlægge forskellige mu-
ligheder. Disse gennemgås. 

• Der lægges op til at bådejerne med betalt indskud, skal stige med 
et aftalt beløb - over tid således, at der på et tidspunkt er ens priser 
– dog stadig afhængig af båd bredderne, for bådpladslejen i HSC. 
 
 
 

5. Kasserer. 

• Planlægning af budgetmøde for sæson 2023. 
- indkaldelse af budgetønsker fra udvalgsformændene. 
Udvalgsformændene tilsender kassereren inden næste bestyrel-
sesmøde. 
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• LSP fortæller om flere restanter, hvor der i flere omgange er rykket 
for skyldige beløb.  
Der bliver ved flere ydet en ekstraordinær indsats for at få skyldige 
kontingenter indbetalt. 

  

6. Sekretær 

• Ind- og udmeldelser. 
Indmeldt 2 stk. juniormedlemmer.  

• Forslag til nye e-mailadresser til bestyrelsen/andre i HSC – via g-
mail-systemet. Der gives ok til at arbejde videre med ideen. 

  
7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg.  
Bestyrelsen udtrykker stor ros til Jannie for weekendens Hot-Dog Cup. En 
meget flot indsats fra alle der stod bag. 

• Jannie sender budgetønsker til LSP.  
 

9.  Broudvalg. 

• Gennemgang af budgetønsker for 2023. 

• Måske kommer der budget ønsker       

• Status på Havnekontroller resten af sæsonen. 

• JG ønsker adgang til Havnekontrolskemaet.  
BSR sender mail og password til JG. 

  
10. Pladsudvalg. 

• Bådoptagningskalender 2022 – er udsendt til medlemmerne, lagt 
på hjemmesiden og ophængt forskellige steder omkring klubhuset. 

• HJ omtaler forskellige projekter der arbejdes med på pladsen. 

• Kranførermøde afholdes fredag d. 30.09. kl. 17.00. 

• HJ har kontakt til et medlem som udtrykker interesse for sekretær-
jobbet. 
 
    

11. Sejludvalg. 

• CLS meddeler at der ikke er ønsker om stigning i det nuværende 
budgettal. 

• Refererer fra HSC´s Blå Bånd – der var nærmest ingen vind. Der 
var i alt 18 HSC-både som deltog i den festlige del i Assens. 

• CLS takker alle som har medvirket til den hyggelige tur. 
 
12. Klubhusudvalg. 

• Udvalget ønsker gennemsnittet for budgettet for de seneste 3 år. 

 

13. Eventuelt. 

• Jannie fremkommer med ideen om at få nogle af klubbens unge til 

at deltage som gaster ved f.eks. Blå Bånd sejladsen. 
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• Jannie fortæller om erfaringer med indkøb af en opvaskemaskine. 

Tages ad notam.    

 

Næste møder: Mandag d. 03.10. kl. 19.00 

Mandag d. 24.10. kl. 18.00 

Søndag d. 30.10. kl. 16.00 - Ekstraordinær GF 

Mandag d.14.11. kl. 19.00  

GF lørdag 26.11. kl. 15.00 

       

Haderslev d. 14. september 2022. 

Med venlig hilsen 

Benny Skødt-Rasmussen 
Sekretær HSC. 


